

如何培养自律的孩子

帮助孩子养成自律习惯，是项不简单的任务。面对种种挑战，家长应该如何应对和处理？经验丰富的主讲员将通过生活故事，传授家长应对孩子自律问题的小贴士，例如坚持、提醒、鼓励等。欢迎家长踊跃参加这场免费的华语讲座。



对象 Target Group	:	家长 Parents
日期 Date	:	24/3/2019 (星期日 Sunday)
时间 Time	:	10.00am – 11.30am
语言 Language	:	华语 Mandarin
报名费 Registration Fee	:	免费 Free
报名截止日期 Registration Closing Date	:	14/3/2019 (星期四 Thursday)

地点 Venue : 华助会@ 裕廊 **CDAC@ Jurong**
Blk 421 Jurong West St 42 #01-1045 S(640421)

**询问热线
Enquiry Hotline** : 6569 3573

**开放时间
Operating Hours** : 星期一至星期五 **Mon – Fri : 1.00pm – 10.00pm**
星期六及星期日 **Sat & Sun : 10.00am – 5.00pm**
公共假期休息 **Closed on Public Holidays**

报名详情 Registration Information

1. 活动只开放给新加坡公民和新加坡永久居民。你必须设立一个华助会帐户(不收费)以参加课程。
2. 活动报名是以先到先得为标准。
3. 除非另外声明，报名将在3月14日或活动名额已满时停止接受报名。
4. 华助会中心将在晚上9点30分（星期一至五）和下午4点30分（星期六和日）停止接受报名。
5. 华助会有权删改活动时间，地点或更换指导员。

1. Programmes are open to Singapore Citizens and Singapore Permanent Residents. We would require you to create an account with CDAC (free) to participate in the programme.
2. Availability of programmes is on first-come-first serve basis.
3. Registration closes on 14 March 2019, or when the class is full.
4. Registration of programmes will close at 9.30pm on Monday to Friday and 4.30pm on Saturday and Sunday.
5. CDAC reserves the right to cancel and amend the course schedule, venue and teaching staff if and when necessary.